
Verslag van aanwezige  werkgroepleden m.b.t.de bijeenkomst 

omgevingswet/proeftuin Fokmast Regte heide te Goirle van maandag 10 dec.  

 

Afgelopen maandag zijn ondergetekenden aanwezig geweest bij een 

evaluerende bijeenkomst over de proeftuin waarbij resultaten besproken 

werden. Er was een grote opkomst. Veel betrokken partijen, overheden en 

stakeholders waren aanwezig.   De werkgroepleden waren in eerste instantie 

niet actief uitgenodigd maar na overleg wel van harte welkom. 

 

De bijeenkomst had een evaluerend en afsluitend karakter. Door de 
gemeenteambtenaar werd verslag gedaan van de behaalde resultaten. Daarbij 
werd duidelijk dat de gestelde doelen, het verplaatsen van Manege van den 
Broek en ruimte geven aan puinbreker Paullissen lijken  te lukken. Ook lijken 
natuurdoelen behaald of deels behaald. De golfbaan kan (voorlopig) blijven op 
de huidige plek. Voor de hondenclub(s) is een zoekgebied aangewezen, maar 
deze clubs zien zelf de noodzaak hier niet zo van in.  
 
Voor  familie Vermeer is er geen oplossing geboden. Zij vrezen voor 
waterpeilverhoging en er zijn claims op hun gronden gelegd juist in de periode 
dat de proeftuin voor oplossingen zou moeten zorgen. Zij referen  aan de 
“spelregels” die hiervoor door de politiek voor deze proeftuin vorig jaar zijn 
vastgesteld. Er is niet duidelijk gemaakt welke actie ondernomen is om voor 
hen een oplossing te vinden. Zij hebben het gevoel  dat de landbouw wordt 
opgeofferd als tegenprestatie naar de provincie en andere overheden voor de 
ruimte die aan Paullissen en Van den Broek wordt geboden. Verder waren ook 
een 6 tal landbouwers uit Belgie aanwezig. Ook zij vrezen voor wateroverlast 
op hun landerijen.  
 
Hydrologie kwam een aantal keren aan bod. Duidelijk werd gedurende deze 
bijeenkomst dat er nog weinig kennis is over de situatie nu, maar ook over hoe 
eea zich in de toekomst zal ontwikkelen. D.m.v. nieuwe en reeds aanwezige 
peilbuizen zal daar in de toekomst meer duidelijkheid over komen. “we weten 
pas over 10 tot 20 jaar hoe eea zich zal ontwikkelen” sprak de Baron hierover 
uit. En dat werd beaamd door aanwezigen. 
 
Corné de Rooij, 
Arno de Laat, 



 
 


